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Obiectul întrebării: Desființarea Judecătoriei Buhuși, din județul Bacău

Proiectul de lege privind desființarea unor instanțe judecătorești și a parchetelor de pe lângă acestea, 

elaborat de Ministerul Justiției și lansat în dezbatere publică pe 31 ianuarie 2014 afectează și Judecătoria 

Buhuși, din județul Bacău. Astfel, potrivit proiectului de lege, de la 1 iunie 2014, Judecătoria Buhuși ar urma 

să fie desființată, ducând la încărcarea nejustificată a rolului Judecătoriei Bacău, care are în prezent un 

volum foarte mare de activitate.

Circumscripția Judecătoriei Buhuși cuprinde orașul Buhuși și șase comune: Berești-Bistrița, Blăgești, 

Filipești, Gârleni, Itești și Racova, schema de personal a instanței cuprinzând 20 de angajați, iar încărcătura 

medie de dosare pe judecător fiind de 1377 de dosare, peste media națională și 1286 de cauze. Totodată, 

Judecătoria Buhuși se situează peste media națională cu un judecător la 9057 de locuitori, față de media 

națională de un judecător la 5263 de locuitori.

Având în vedere situația cu care se confruntă această instanță, vă rog, domnule ministru, să-mi precizați:

1. Care sunt măsurile pe care intenționați să le luați cu privire la desfășurarea activității judiciare în 

condiții optime în cadrul Judecătoriei Buhuși până la momentul posibilei desființări și ulterior 

acesteia?

2. Judecătorii și personalul auxiliar de specialitate vor fi transferați în cadrul instanței sau al parchetului 

care ar urma să preia cauzele de competența teritorială a Judecătoriei Buhuși?

Solicit răspuns scris.

Cu deosebită considerație,

Senator UNPR Bacău, 

Marcel BUJOR


